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   PROTOKÓŁ NR XIII/2019                                

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 22 listopada 2019 roku 

 

XIII Sesję Rady Gminy otworzyła o godz. 9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta 

Regulska 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Teresa Oszczyk 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XIII sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Odczytała klauzulę RODO. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Proszę Państwa,  zgodnie z 

paragrafem 31 Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad . 

Brak wniosków. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad wraz z poprawkami proszę o naciśnięcie przycisku. 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 11 głosami /11 obecnych - przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie XIII Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2019 rok. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/393/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

22 marca 2013 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/366/04 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

29.07.04 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/804/18 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

24 sierpnia 2018r., w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2014 – 2020. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Lokalnego 

Gminy Kobierzyce do roku 2030. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Ślęza.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Logistycznej w południowo-środkowej 

części obrębu Bielany Wrocławskie.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr X/207/2019 z dnia 

21 sierpnia 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lwowskiej w północno-wschodniej części wsi Wierzbice. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Damianowice. 

20. Interpelacje radnych. 

21. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

22. Zapytania radnych i sołtysów. 

23. Wnioski i sprawy różne. 

24. Komunikaty Przewodniczącej. 

25. Zakończenie obrad.                                                                 

 

                                           

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XII  Sesji Rady Gminy? 
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Za – 11 osób/ 11 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

Na salę obrad przyszedł radny Adrian Łukowicz. 

 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/258/2019 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2019 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/259/2019  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radny Jarosław Zawisza: Nie do uchwały, ale dotyczy śmieci – mam pytania od mieszkańców 

dotyczące tych śmietników, które są dostawiane dodatkowo czyli na szkło i papier. Ponieważ w 

Bielanach w jednym miejscu zniknęło - mieszkańcy pytają jaka będzie dalsza polityka w sprawie 

wspólnych pojemników na śmieci. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Segregujemy, natomiast widzimy potrzebę utrzymania wspólnych 

pojemników, zwłaszcza w niektórych lokalizacjach. 
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Główny specjalista ds. ochrony środowiska i gospodarki odpadami Elżbieta Nawrocka: Z 

gniazdami jest tak, że wszyscy je chcą, ale nikt ich nie chce mieć koło siebie. Było to uzgodnione z 

panem sołtysem. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Temat ten był poruszany na zebraniu 

wiejskim, mieszkańcy wyrażali zgodę, żeby te pojemniki pozabierać szczególnie przy ulicy Kolejowej 

i Makowej, bo tam rzeczywiście cały czas był bałagan. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Od połowy roku chcemy puścić nowy przetarg i jest to 

temat do konsultacji z państwem. Optymalny harmonogram opracowaliśmy wg mnie, ale jest to temat 

do dyskusji, będziemy liczyć na państwa uwagi. 

Radny Wiesław Muraczewski: Mieszkańcy mają uwagi co do usytuowania gniazd ale  to też ustawa 

reguluje. Moje obawy budzi to, dlaczego ta stawka jest wdrożona w trakcie trwania umowy – jeśli te 

ilości się  zwiększają to jaki my mamy mechanizm kontroli – tylko raporty czy nasz wewnętrzny system. 

Pytanie – czy nie powinniśmy zastanowić się nad zmianą systemu odbioru odpadów komunalnych? 

Ustawodawca daje nam narzędzia, żeby nagradzać a mieszkańcy dokładają starań,  żeby segregować. 

Kompostowniki – nad takim systemem powinniśmy się zastanowić. /…/ 

Główny specjalista ds. ochrony środowiska i gospodarki odpadami Elżbieta Nawrocka: 

Weryfikacja odpadów jest, pod każdy raport są karty odpadu załączone. Są na to dokumenty i jest 

ewidencja odpadów  Zmiana systemu – zawsze można się zastanowić nad zmianą. Można mieć uwagi, 

można podyskutować. W zabudowie wielorodzinnej odbiór jest 2 razy w tygodniu a w jednorodzinnej 

jeden raz. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: W kwestii ceny – wziąłem umowę z Hadluxem- tam 10 

lat temu było 16 zł za kubeł, do którego wrzucaliśmy wszystko, to dawało 64 zł za miesiąc. Dzisiaj płacę 

39 zł i mamy wszystko segregowane. Po podwyżce będę płacił 60 zł czyli i tak mniej niż 10 lat temu. 

Można dyskutować. Znam gminę, gdzie mieszkańcy płacą 5 zł a odbiór jest 1 raz na kwartał. Ale chyba 

nie o to chodzi. W tej chwili u nas jest taka częstotliwość, że śmieci nie zalegają. Temat ten jest na 

tapecie w całej Polsce. 

Radny Wiesław Muraczewski: Ja nie neguję tego, że koszty rosną. Ja chcę się dowiedzieć, czy ten 

system jest dobrze kontrolowany. Jeśli jest więcej śmieci to chcę wiedzieć jakich śmieci jest więcej. 

Radny Henryk Łoposzko: Gniazda – są bardzo przydatne zwłaszcza na osiedlach. Co do częstotliwości 

– jest 1 raz w tygodniu a wielorodzinna – 2 razy w tygodniu. Jest  to jak najbardziej zasadne. Ustawa 

pewnie nie do końca została przemyślana i tu by należało monitować do parlamentarzystów.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć; Pan wójt mówił , że za pół roku nowy przetarg – przygotować się 

musimy już teraz. Takie przetargi najczęściej kończą się rewizją przetargową w KIO. Jeśli chodzi o 

aspekt prawny funkcjonowania umowy to proszę panią mecenas, żeby się wypowiedziała. 

Mecenas Monika Pacholska; Są raporty wagowe, jest monitorowanie pojazdów. Widać gdzie są 

śmieci odbierane i w jakiej wysokości. Umowa została tak skonstruowana, że po połowie roku firma 

miała prawo zażądać podwyższenia wynagrodzenia jeżeli zaistnieją odpowiednie proporcje co do 
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zwiększenia ilości odpadów. Przy następnym przetargu nie będzie nawet możliwości użycia ceny 

ryczałtowej, będą to tylko i wyłącznie ceny za tonę. Tak postanowił ustawodawca. Mechanizm działa 

zgodnie z umową. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: W tej chwili mamy w systemie zarówno firmy jak i 

mieszkańców. Od połowy roku będziemy mieli tylko naszych mieszkańców i wtedy wyjdą właściwe 

proporcje jeśli chodzi o śmieci. W tym systemie są firmy a po pół roku już bez nich. To jest bardzo 

ważna uwaga. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Umowę podpisuje usługodawca i 

gmina i jeśli ktoś się z warunków umowy nie wywiąże to druga strona pójdzie do sądu. 

Radny Henryk Łoposzko: Rozmawialiśmy, że jest dużo sygnałów od mieszkańców, że pracownicy 

firmy śmieciowej nie odstawiają kubłów na miejsce. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Przy opracowaniu nowego regulaminu warto przyjrzeć się rodzinom 

wielodzietnym oraz pseudo hotelom. 

Radny Wiesław Muraczewski: W jakim dziale mamy wzrost? 

Główny specjalista ds. ochrony środowiska i gospodarki odpadami Elżbieta Nawrocka: We 

wszystkich frakcjach był dwukrotny wzrost. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/260/2019  w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/393/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

22 marca 2013 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/261/2019  w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radny Adam Raś; Ile tracimy pieniędzy w budżecie poprzez podjęcie takiej uchwały? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: 200 000 zł, a Janosikowe wzrosło do 25 mln zł. 

Radny Czesław Stadnik: Może się tak zdarzyć, że będziemy brać kredyt, żeby spłacić Janosikowe. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/262/2019  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/366/04 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29.07.04 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/263/2019  w sprawie zmiany uchwały nr XLI/804/18 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 24 

sierpnia 2018r., w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radny Czesław Stadnik: Czy są niepokojące wzrosty problemów, jakich i z czego mogą wynikać? 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Teresa Oszczyk: Przemoc rośnie zwłaszcza na 

północy gminy, bardzo dużo niebieskich kart i spotkań grup roboczych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Z załącznika do tej uchwały widać, że 

jeśli chodzi o niebieskie karty to wzrost w stosunku do ubiegłego roku jest o 73%. 

Radny Henryk Łoposzko: Niepokoi mnie działanie świetlic środowiskowych. Dzieci zamiast 

urzędować w świetlicach do tego przeznaczonych urzędują w holach bo słyszą że sołtys nie będzie 

ogrzewał specjalnie dla grupy dzieci całej świetlicy. Staramy się aby urozmaicić programy 

profilaktyczne. Świetlice powinny być otwarte dla dzieci i młodzieży. Jest taki dziwny podział – 

świetlica profilaktyczna sobie a świetlica sołecka swoje. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Teresa Oszczyk: Świetlicami zajmuje się 

Kobierzycki Ośrodek Kultury i je koordynuje. Dochodzą nas słuchy, że sołtysi zamykają świetlice ale 

ja tego nie nadzoruję. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Zaplanowane jest spotkanie z sołtysami, będzie pani Bokun i 

prawdopodobnie osoby prowadzące zajęcia i będziemy rozmawiać konkretnie.  

Radny Czesław Stadnik: Czy wzrastająca przemoc wiąże się z alkoholem? 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Teresa Oszczyk: Nie  zawsze, mamy do czynienia 

z przemocą fizyczną, psychiczną ale też ekonomiczna. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę państwa, wczoraj było święto 

pracownika socjalnego. Pan Wójt, przedstawiciele gminy byli w Ośrodku Pomocy Społecznej, ja nie 

miałam takiej możliwości ponieważ dopadła mnie choroba. Składali życzenia, ale ja tutaj w imieniu 

wszystkich radnych  chciałabym złożyć serdeczne życzenia, podziękowania za pracę. Oczywiście, ktoś 

może powiedzieć, że za to pracownicy dostają wynagrodzenie, ale nawiązując do tego co było przed 

chwilą powiedziane, ta praca wymaga bardzo dużej odporności psychicznej i czasami to wpływa na 

organizm człowieka. Serdeczne gratulacje pani dyrektor, proszę przekazać pracownikom.  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/264/2019  w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2014 – 2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: W tytule uchwały proszę wykreślić 

słowo ”lokalnego”. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/265/2019  w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy 

Kobierzyce do roku 2030. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/266/2019  w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.15. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr XIII/267/2019  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały uściślając zapisy zmieniające, które mają być naniesione przy 

uchwaleniu planu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/268/2019  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Logistycznej w południowo-

środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały uściślając zapisy zmieniające, które mają być naniesione przy 

uchwaleniu planu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/269/2019  w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały uściślając zapisy zmieniające, które mają być naniesione przy 

uchwaleniu planu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/270/2019  w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr X/207/2019 z dnia 

21 sierpnia 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lwowskiej w północno-

wschodniej części wsi Wierzbice 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały uściślając zapisy zmieniające, które mają być naniesione przy 

uchwaleniu planu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XIII/271/2019  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Damianowice 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Salę obrad opuścił radny Krzysztof Kmiecik i radna Anna Trojanowska-Zochniak 

Brak interpelacji. 

 

Ad.21. 

Brak. 

 

Ad.22. 

Radny Radosław Jankiewicz: Chciałem poruszyć temat bezpieczeństwa dróg w Wysokiej: 

- ulica Lipowa – tam musi powstać przejście 

- ulica Radosna – teren zielony, dużo ludzi tam korzysta, trzeba się zainteresować tym tematem 

- ulica Nastrojowa/Radosna – lustro na skrzyżowaniu 

Radny Adam Raś: Drogi – skrzyżowanie w Kobierzycach – mieszkańcy Kuklic i Pełczyc chcą 

wiedzieć na jakim etapie jest ta sprawa. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik; Będzie lany asfalt z Pełczyc, mamy koncepcję tego 

skrzyżowania, będziemy robili projekt. Nie wiem czy GDDiK finansowo się dołoży /…/ 

Radny Adam Raś: Czy my mamy wpływ na Policję żeby chociaż w godzinach szczytu tam byli? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik; Zgłaszać możemy, jest problem z etatami. W pierwszym 

kwartale ma być otwarty komisariat. 

Radny Adrian Łukowicz: Ulica Radosna – chodzi o przejście dla pieszych na wysokości CITI 

Marketu. Tam będzie inwestycja z rurociągiem ale nam by zależało, żeby tam było doświetlone. 

Dochodzi do niebezpiecznych sytuacji przy ulicy Bajecznej – tam jest słabe oświetlenie. Przy niektórych 

blokach w Wysokiej są znaki ograniczenia prędkości, ale brakuje przy ulicy Radosnej przy wjeździe z 

Wrocławia i ze Ślęzy. Bezpieczeństwo mienia – monitoring jest bardzo dobrze przyjęty przez 

mieszkańców ale nie udało się wyeliminować kradzieży samochodów tam, gdzie one były kradzione. 

Czy jest możliwość domontowania kamery? 

Zastępca Wójta Gminy Piotr Kopeć: Jeśli chodzi o ustawienie nowych kamer – proszę się zastanowić 

nad wydatkiem z funduszu sołeckiego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ulica Boczna gdzie jest Poczta – 

wąska ulica, brak chodnika. Poproszę pracownika od dróg, żeby sprawdził ten temat co można zrobić. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Z Poczty można wejść na ulicę Główną. 

 

Ad.23. 

Brak. 

 

 

Ad.24. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Następna sesja odbędzie się 20 grudnia 

2019 r. 

 

Ad.25. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XIII Sesji 

Rady Gminy. 

Sesja zakończyła się o godz.11.10 

Liczba załączników: 2.  

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca  Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                       Elżbieta Regulska 

 

  


